
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/4873.

Benyújtás dátuma: 2023-08-04 09:57

Parlex azonosító: 63T9H5H20001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi álláshely szűnt meg szám szerint a Kézmű, a 
Főkefe és az Erfo Kft-nél 2022 augusztusa óta?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Sorra számolja fel fióktelepeit a megváltozott munkaképességűeket foglalkoztató vállalatcsoport, a
Kézmű, a Főkefe és az Erfo Közhasznú Nonprofit Kft. Ezek az állami tulajdonú cégek, melyek
főként sérült embereket foglalkoztatnak, és amelyek sajtóértesülések szerint jelentős veszteségeket
terelnek. Az elmúlt  időszakban, az ország több pontján szűntek meg dolgozók munkaviszonyai,
több ember van úgynevezett rendelkezésre állási időn, mert nincs hol termelni. A Kézmű, a Főkefe
és az Erfo Kft. különálló cégek, már régóta szorosan együttműködnek. Tevékenységi körükben és
személyi állományukban is vannak átfedések. Csizi Péter vezetése alatt a cégek, 2020 óta évi 100–
500 milliós veszteségeket termeltek. Tavaly az Erfo 112 milliós, a Főkefe 306 milliós, a Kézmű
pedig félmilliárdos veszteséggel zárt annak ellenére is, hogy értékesíti bevételeik az előző évhez
képest növekedtek. Koszorús László – ahogy Csizi idejében is volt – egy személyben ügyvezetője a
három vállalatnak. Az új ügyvezető színre lépésével jelentős megszorítások kezdődtek. Nyugdíjas
munkavállalókat építettek le, fióktelepeket zártak be. Ezzel párhuzamosan több jelzés érkezett arról,
hogy az embereket is leépítik, az egyébként sokmilliárdos állami támogatáshoz jutott cégcsoportnál.

 

 

A fentiekkel kapcsolatban tisztelettel kérdezem Miniszter úrtól:

 

 



1. Mennyi álláshely szűnt meg szám szerint a Kézmű, a Főkefe és az Erfo Kft-nél külön-külön 2022
augusztusa óta?

2. Hány telephelyet zártak be az említett cégeknél az elmúlt egy évben?

3. Miért van szükség három azonos profilú cégre?

4. Mekkora leépítés várható még az elkövetkezendő időszakban, illetve hány telephely bezárása
várható?

 

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

 

Tisztelettel:

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2023.08.04.
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